
 

 

 

 

 

 

 

Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI saziv 

Jesenje zasedanje  

 

Komisija za nadgledanje javnih finansija  

Sednica br. 29 

Priština, 24. oktobar 2018. godine, u 10:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala  N-225 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

Sednici su prisustvovali: Driton Selmanaj, Mërgim Lushtaku, Verica Ćeranić, Avdullah Hoti, Valon 

Ramadani, Andin Hoti, Emilija Redžepi, Albert Kinolli i Ali Lajçi. 

 

Odsutni: Etem Arifi i Faton Topalli. 

 

Pomoćno osoblje: Mehmet Simnica, Ajet Avdullahu i Endrit Rustemi. 

 

Ostali učesnici: Erëblina Ajvazi, Skupština Kosova, Qëndresa Mulaj iVioleta Smajlaj, NKR, Salije 

Gajtani, Koha Ditore i Amire Qamili, BIRN. 

 

Sednicu je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik komisije. 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 16.10.2018; 

3. Razmatranje i usvajanje preporuka iz Izveštaja revizije za godišnje finansijske 

izveštaje Autobuske stanice d. d. Priština, za završenu godinu 31. decembra 2017. 

godine;  

4. Razmatranje zahteva za reviziju GFI-a Nacionalne Kancelarije Revizora, za godine 

2018, 2019 i 2020; 

5. Razno. 

 

 

      Predsednik, nakon što je konstatovao da su se ispunili uslovi za početak sednice, otvorio je istu 

prema dnevnom redu.  

 

 



1. Usvajanje dnevnog reda 

     Dnevni red se usvojio bez promena. 

 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 16.10.2018  

 

     Zapisnik sednice održane 16.10.2018, usvojen bez primedbi.   

 

 

3. Razmatranje i usvajanje preporuka iz Izveštaja revizije za godišnje finansijske 

izveštaje Autobuske stanice d. d. Priština, za završenu godinu 31. decembra 2017. 

godine; 

 

Driton Selmanaj, naglasio je da Izveštaj revizije za Autobusku stanicu, treba se proslediti na 

plenarnoj sednici i pročitao je pripremljene preporuke, koje ukoliko se usvoje, biće prosleđene za 

plenarnu sednicu, zajedno sa izveštajem.    

1. Autobuska stanica treba da izveštava u roku od tri meseca pred Skupštinom Kosova za nivo 

sprovođenja preporuka koje proizlaze iz Izveštaja revizije za GFI-e za 2017. godinu uopšteno, i da 

preduzme neophodne mere za poboljšanje svih pitanja koje su uticale na kvalifikaciji mišljenja, 

posebno.  

2. Skupština Kosova, preporučuje Opštini Prištine, da kao jedini deoničar javnog lokalnog preduzeća 

„Autobuska Stanica“ vrši delotvorniji nadzor kako bi se osiguralo da se ovo preduzeće rukovodi na 

efikasan način. S posebnim naglaskom, Opština Prištine treba da zaustavi neprikladne prakse ovog 

preduzeća, da u godinama kada je preduzeće imalo finansijskih poteškoća, kao tokom 2016. godine, 

Odbor direktora je sebi dodeljivao 50% vrednosti godišnjeg honorara kao podsticaj za delotvornost, 

time otežavajući još više finansijsko stanje preduzeća. 

 

Valon Ramadani, predložio je da se komisija obrati Opštini Prištine, kako bi se na skupštini opštine 

diskutovalo o izveštaju i da se zahteva od strane generalnog revizora, da nadgleda preduzeće 

Autobuske stanice pri primeni preporuka.   

 

Driton Selmanaj, naveo je da nije ozbiljno da komisija preporuči nižem nivou da razmotri ovaj 

izveštaj, dok je dodao da NKR inače nakon godine dana opet vrši reviziju i tu se kasnije može videti 

koji je nivo primenjenih preporuka.    

 

Andin Hoti, rekao je da je dovoljno da preduzeće obavesti komisiju u roku od tri meseca vezano za 

primenu preporuka i ukoliko nema pozitivnog pomaka, onda da se izveštaj prosledi na plenarnoj 

sednici.   

 

 

Zaključak  
 

KNJV odlučila je da izveštaj revizije za godišnje finansijske izveštaje Autobuske stanice d. d. 

Priština, za završenu godinu 31. decembra 2017. godine, prosledi na plenarnoj sednici zajedno 

sa preporukama komisije..  

 

 



 

 

4. Razmatranje zahteva za reviziju GFI-a Nacionalne Kancelarije Revizora, za godine 

2018, 2019 i 2020; 

 

 

Driton Selmanaj, obavestio je da, Komisija treba da preporuči Predsedništvu Skupštine, kako bi 

kasnije uprava počela sa postupkom javne nabavke za izbor jedne kompanije za reviziju GFI-a 

Nacionalne kancelarije revizora, za godine 2018, 2019 i 2020. 

 

Zaključak 

 

KNJF predlaže Predsedništvu Skupštine da ovlasti upravu Skupštine Republike Kosova, odnosno 

Direkciju za javne nabave, da vode postupak za izbor kompanije za reviziju GFI-a Nacionalne 

kancelarije revizora za godine 2018, 2019 i 2020. 

 

 

5. Razno 

 

Driton Selmanaj obavestio je poslanike da je uprava vratila odgovor vezano za zahtev za reviziju 

političkih partija. Naveo je da ima i dva odgovora kompanija, koje su razjasnile pod kakvim uslovima 

bi iste mogle da konkurišu. Isto tako, imamo približne kalkulacije koje je pomoćno osoblje ostvarilo, 

gde se vidi da približni iznos treba biti oko 65.000 €. Selmanaj je rekao da se treba naći zajednički 

jezik jer dodeljeni iznos od 30.000 € za ova pitanja izgleda da je mali.      

 

Avdullah Hoti, rekao je da odluke koje komisija donosi, ne zasnivaju se na težnje kompanija koje su 

konkurisale ili koje mogu potencijalno konkurisati i ovo nije osnova nad kojom se mogu doneti 

odluke. Rekao je da, nama je potrebna jedna službena spisa od strane uprave Skupštine, gde mi kao 

komisija možemo predložiti Predsedništvu Skupštine, određeni iznos sredstava, dok odgovor uprave 

Skupštine u našoj spisi nije potpun.   

 

Driton Selmanaj, pročitao je zahtev komisije upućene Sekretaru Skupštine i kasnije je pročitao i 

dostavljeni odgovor, koji u prvom stavu navodi da je dodeljeni iznos od 30.000 € zasnovan na 

mišljenje Odeljenja za budžet Ministarstva finansija za procenu budžetskog uticaja Nacrt Zakona o 

finansiranju političkih subjekata, kao i ugovoru između Skupštine i Ekonomskog operatora 

Audit&Conto, gde se vidi da cena za reviziju jedne godine ovih izveštaja je 29.580€. 

 

Mërgim Lushtaku, rekao je da postoji negiranje posla na nivou uprave i predložio je da se dostavi još 

jedan zahtev, da u roku od tri dana bude pružen zahtevani odgovor.   

 

Zaključak 

 

KNJF odlučila je da se Sekretaru Skupštine ponovi zahtev vezano za pitanje revizije finansijskih 

izveštaja i onih finansijskih izjava/pregleda političkih subjekata za 2017. godinu.    

 

 



Emilija Redžepi, naglasila je da ima zahtev za NKR da vrši reviziju za ministarstvo regionalnog 

razvoja, jer postoje indikacije da dodela grantova se vrši bez da se poštuju posebni kriterijumi. Ona je 

rekla da se slična situacija i kod ministarstva za zajednice i povratak, jer tu dodela budžeta se vrši 

samo za srpsku zajednicu i nema korisnika iz redova drugih zajednica.    

Redžepi je predložila da izveštaj revizije za ovo ministarstvo bude razmotreno pri KNJF i naglasila je 

da bi bilo dobro da za ovo ministarstvo se izvrši i jedna revizija učinka. 

 

Avdullah Hoti, rekao je da je primio različite zabrinutosti vezano za način dodele fondova u raznim 

ministarstvima. On je naveo da se može formirati jedna komisija sa tri ili četiri poslanika ili možemo 

zahtevati izveštaje od strane ministarstva shodno ovim pitanjem, ili na kraju, i da pozovemo ministre 

na izveštavanju. Hoti je rekao da se ovo tiče ministarstva regionalnog razvoja, ministarstva za 

zajednice i povratak i ministarstva poljoprivrede.   

 

Driton Selmanaj, rekao je da u planu revizije za sledeću godinu možemo zahtevati od Nacionalne 

Kancelarije da obuhvati i ova tri ministarstva, s fokusom na raspodelu grantova. Ovo treba biti na 

dugoročnom pogledu, dok u kratkoročnom može se formirati komisija ili da zahtevamo izveštaje od 

strane ministarstva.   

 

Verica Ćeranić, naglasila je da prvenstveno trebamo imati uvida iz dostavljenih izveštaja od strane 

NKR-a i njihovih mišljenja, uz obuhvatanje i  ministarstva regionalnog razvoja i ministarstva za 

zajednice i povratak i  ne možemo pričati o tome ako nemamo ispred dostavljene izveštaje revizije na 

sastanku komisije  
 

 

Zaključak 

 

KNJF odlučila je da preporuči Nacionalnoj Kancelariji Revizije, da u godišnjem planu revizije za 

godinu 2018-2019, obuhvati i reviziju učinka za način dodele subvencija i način njihovog rashoda za 

ministarstvo regionalnog razvoja i ministarstvo za zajednice i povratak.  

 

 

Sednica je završena u 11.30 časova.  

 

 

                                                                      Predsednik komisije,                                  

Pripremilo:                                 ___________________ 

Pomoćno osoblje Komisije.                         Driton Selmanaj  

  


